

Room 1011, 10/F C-Bons International Centre 108 Wai Yip Street Kwun Tong Kowloon, Hong Kong 九龍觀塘偉業街 108 號 絲寶國際大廈 10 樓 1011 室 Tel. 電話: (852) 3529 1848

敬啟者:

香港建築業物料聯會 綠色建材科技委員會 正式成立

香港建築業物料聯會欣然宣布,**綠色建材科技委員會(Green Materials Technology** Committee)於 2024 年 9 月 12 日正式成立。

綠色建材科技委員會成員如下:

委員會	成員	所屬公司
主席	王琪先生	海旭綠碳科技有限公司
執行主席	劉偉漢先生	海旭綠碳科技有限公司

成員	友盟建築材料有限公司
成員	Ampd Energy
成員	中國節能環保(香港)投資有限公司
成員	遠東鋁質工程有限公司
成員	高力混凝土有限公司
成員	金田農匯
成員	嘉華建材
成員	鴻輝預製件有限公司
成員	中港物料供應有限公司
成員	海旭綠碳科技有限公司
成員	惠記集團有限公司

綠色建材科技委員會的主要目標為:

- 推廣宣傳使用綠色建材對降低建築碳排放的重要影響·推進香港社會對綠色建材的認可;
- 與香港政府相關部門緊密溝通,促進綠色建材相關政策的推出、落實和推行,借助綠色 建材推動香港建築行業發展。
- 配合香港政府 2050 年碳中和目標, 鼓勵業內持份者合作, 在滿足建築設計要求的同時, 逐步在設計上增加應用合適的綠色低碳建材產品, 推動香港建築的可持續綠色發展。



Room 1011, 10/F C-Bons International Centre 108 Wai Yip Street Kwun Tong Kowloon, Hong Kong 九龍觀塘偉業街 108 號 絲寶岡際太廈 10 樓 1011 宮

絲寶國際大廈 10 樓 1011 室 Tel. 電話: (852) 3529 1848

- 與大學研究團體及業內機構進行技術交流及分享,合作研發新型、高效益綠色低碳建材 產品,促進綠色低碳建材科技的發展。
- 為業內持份者提供交流平台,收集業界意見並提出行業改善建議,推動綠色建材的長期發展。
- 推廣綠色低碳文化,推動社會價值觀共享,減少能源消耗,降低碳足跡,協力應對氣候 變化,保護自然環境。
- 普及綠色低碳建材的應用及拓展相關應用層面 · 加強企業社會責任及社會形象 · 吸引更 多業內持份者參與 · 推動更廣泛的社會可持續發展 ·

我們相信,綠色建材科技委員會將在實現這些目標、加強香港建築材料行業方面發揮重要作用。我們期待與所有業界持份者密切合作,確保我們的行業繼續繁榮發展,為香港的增長和發展做出貢獻。

此致

香港建築業物料聯會 行政總裁 甯漢崇院士 敬上 二零二四年九月二十五日



Room 1011, 10/F C-Bons International Centre 108 Wai Yip Street Kwun Tong Kowloon, Hong Kong 九龍觀塘偉業街 108 號 絲寶國際大廈 10 樓 1011 室 Tel. 電話: (852) 3529 1848

25 September 2024

Official Announcement on HKCMA Green Materials Technology Committee

We are pleased to announce HKCMA Green Materials Technology Committee is officially established on 12 September 2024.

Committee Members are as below:

委員會	成員	所屬公司
Chairman:	Mr. Ricky Wang	Sunrise Green Technology Limited
Executive	Mr. Mark Lau	Sunrise Green Technology Limited
Chairman:		

Member	Alliance Construction Materials Ltd
Member	Ampd Energy
Member	China Energy Conservation & Environmental Protection (Hong Kong)
	Investment Co., Ltd.
Member	Far East Aluminium Works Company Limited
Member	Golik Concrete Ltd
Member	Greentins Horticulture Ltd
Member	K. Wah Construction Materials
Member	Orientfunds Precast Ltd.
Member	Redland Construction Materials Ltd.
Member	Sunrise Green Technology Limited
Member	Wai Kee Holdings Limited

The purpose/objectives of establishing the Green Building Material Committee are:

- To promote the significant impact of using green building materials on reducing carbon emissions in construction and advance the recognition of green building materials in Hong Kong society.
- To engage closely with relevant departments of Hong Kong government to facilitate the formulation, implementation, and promotion of policies related to green building materials. To utilize green building materials to drive the development of construction industry.
- In line with the Hong Kong government's 2050 carbon neutrality goal, encourage industry stakeholders to work together in gradually enhancing the use of suitable green and low-carbon building materials while meeting architectural design requirements and promoting the sustainable green development in buildings.
- To collaborate with university to research and develop new and highly efficient green and low-carbon building materials and organizations to exchange technical



Room 1011, 10/F C-Bons International Centre 108 Wai Yip Street Kwun Tong Kowloon, Hong Kong 九龍觀塘偉業街 108 號 絲寶國際大廈 10 樓 1011 室

Tel. 電話: (852) 3529 1848

knowledge and insights. Foster the advancement of green and low-carbon building material technologies.

- To provide a platform for stakeholders to communicate, gather industry insights, and present suggestions for industry enhancement. To drive the long-term development of green building materials.
- To promote a culture of green and low-carbon practices, advocate the sharing of societal values, reduce energy consumption, lower carbon footprints, and collectively address climate change while safeguarding the natural environment.
- To popularize the application of green and low-carbon building materials and expand their related applications, enhance corporate social responsibility and social image, attract greater participation from industry stakeholders, and promote a broader scope of social sustainability and development.

We believe that Green Materials Technology Committee will play a vital role in achieving these goals and strengthening the construction materials industry in Hong Kong. We look forward to working closely with all key stakeholders to ensure that our industry continues to thrive and contribute to the growth and development of Hong Kong, bolstering the upcoming Housing and Infrastructural projects looming forward.

Yours faithfully

Ambrose Linn FCILT Chief Executive

Hong Kong Construction Materials Association